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-projekt-  

 

Protokół Nr LXXVIII/2023 

z LXXVIII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 11 września 2023 r. 

 

Obradom przewodniczył Pan Wojciech Hołdyński Przewodniczący Rady Miejskiej w Gołdapi 

Protokołowała Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 14:17, zakończenia – 14:46 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 radnych. 

 

Obecni: 

 1. Wioletta Anuszkiewicz  

  2. Marian Chmielewski  

       3. Teresa Dzienis  

  4. Wojciech Hołdyński 

       5. Zdzisław Janczuk  

       6. Zbigniew Makarewicz  

       7. Zbigniew Mieruński  

       8. Marian Mioduszewski  

       9. Janina Pietrewicz 

       10. Zofia Syperek 

       11. Monika Wałejko  

       12. Józef Wawrzyn  

  13. Andrzej Tobolski  

   14. Marek Zajączkowski 

   15. Anna Staroszczuk - Luto 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040  

2) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku 

4. Zamknięcie sesji 

  

 

Do pkt 1 

LXXVIII posiedzenie sesji Rady Miejskiej VIII kadencji 2018-2023 otworzył Przewodniczący Rady 

Miejskiej Pan Wojciech Hołdyński. Stwierdził, że w sesji uczestniczy 13 radnych, zatem podejmowane decyzje 

będą prawomocne. 

Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Przewodniczący Rady 

poinformował zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński przedstawił porządek posiedzenia. 

Zapytał radnych, czy są uwagi do porządku posiedzenia.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się o zmianę porządku posiedzenia poprzez dodanie punktów o treści: 

informacja burmistrza z sytuacji związanej z budową Zakładu Przyrodoleczniczego; informację burmistrza 

https://bip.goldap.pl/files/files/sesja%20nadz%20projek%20uch%20w%20spr%20zmianw%20budz%2012.06%282%29.pdf
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dotyczącą zbliżającego się sezonu grzewczego; kończąca się umowa na ustawowe zadanie gminy dotyczące 

zapewnienia bezdomnym zwierzętom opieki. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że inicjatywa radnych polega na złożeniu wniosku 

podpisu wraz z 4 podpisami radnych.  

Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, czy przewodniczący otrzymał zawiadomienie radnego i prośbę  

o zwołanie sesji nadzwyczajnej.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że żadnego wniosku nie otrzymał. Nie czyta e-maili 

od radnego i zwrócił się o przesyłanie korespondencji do biura rady. 

Radny pan Andrzej Tobolski odpowiedział, ze do biura rady tez wysłał.  

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, ze e-mail nie jest pismem. 

Radny Pan Andrzej Tobolski ponownie złożył wniosek o zmianę porządku o 3 punkty. 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zawrócił się do zastępcy burmistrza, czy wyraża zgodę  

na zaproponowana zmianę porządku. 

Zastępca Burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że nie wyraża. Zwróciła się do radnego  

o złożenie tych zapytań do punktu obsługi mieszkańców urzędu miejskiego.  

Radny powiedział, że 10 sierpnia składał i nie dostał odpowiedzi.  

Do pkt 3 

1) i 2) 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński zwrócił się do Skarbnik Gminy pani Edyty Białek o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023–2040 oraz 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

 Skarbnik Gminy Pani Edyta Białek przedstawiła projekt uchwały.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że gmina zaplanowała, prawdopodobnie skarbnik tym kieruje,  

że na wynagrodzenia i składki od nich naliczone na przyszły rok będą mniejsze o 7 000 000,00 zł. z czego wynika 

różnica 33 000 000,00 zł w przyszłym roku a w tym 40 000 000,00 zł. z czego wynika 7 000 000 zł różnica. 

Czyżby były planowane obniżki, np. wynagrodzeń dla „was” z tych 17 000,00 zł czy 16 000,00 zł na 3 000,00 

zł. W załączniku nr 1 Wieloletniej Prognozy Finansowej pan burmistrz zaplanował na rok 2023 w rubryce 

kredyty, pożyczki, emisja papierów wartościowych kwotę 8 000 000,00 zł, natomiast w spłatach wstawiona jest 

kwota 3 500 000,00 zł. W załączniku nr 2 WPF w rubryce budowa Zakładu Przyrodoleczniczego prognozowany 

limit na 2023 rok wynosi 6 390 000,00 zł. Zapytał, czy już są porozumienia w sprawie kontynuacji tej budowy, 

że będzie wydatkowana ta kwota. Zapytał, czy gmina ma takie pieniądze, by przystąpić do kontynuacji tej 

budowy.  

 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska zwróciła się do radnego, o złożenie danych pytań na piśmie. 

Drugie pytanie to było stwierdzenie i zwróciła się o doprecyzowanie go na piśmie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że w 2022 r. wynikało z raportu o stanie gminy Gołdap, gmina 

poniosła koszty w wysokości 3 000 000,00 zł na obsługę długów i zadłużenia. W tym roku jest zaplanowane 

2 500 000,00 zł a na przyszły optymistycznie 1 100 000,00 zł. Zapytał, czy faktycznie w tym roku bądź  

na początku następnego roku gmina planuje spłatę zadłużenia, wykupu długów w granicach 30 000 000,00 zł. 

Na dzień dzisiejszy jest 50 000 000,00 zł zadłużenia. 

 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, żeby również złożył to zapytanie na piśmie. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że 10-krotnie składał zapytanie na piśmie i nie dostał żadnej 

odpowiedzi.  

 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że został wskazany w jaki sposób powinny być 

zadane pytania. Powinny być zadane w sposób umożliwiający odpowiedź. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do zastępcy burmistrza, czy nie rozumie pytania. 

 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że nie będzie dyskutować, rozumie pytanie  

ale radny ma swoje zdanie w tej kwestii.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do przewodniczącego rady, że wielokrotnie składał na piśmie. Może 

to udowodnić, gdyż ma poświadczenia wpływu. Na każdej sesji o to pyta i nie ma żadnej odpowiedzi. Będzie 

zadawał te pytania, one są chyba zbyt trudne dla rządzących gminą, ponieważ nie ma do dziś odpowiedzi. Uważa, 

że jak można głosować nad zmianami budżetowymi, WPF jak nie ma się pełnych danych. Tak samo dotyczy  

to sprawy samochodu, jakie koszty ponosi gmina przez użytkowanie Pana Tomasza Luto samochodu służbowego 

do celów prywatnych. Dojazdy do domu – co nie jest obowiązkiem służbowym a nadal robi to. Do dziś nie ma 

żadnych odpowiedzi w wielu zakresach. Przewodniczący rady powinien być również zainteresowany, ponieważ 

jest również radnym. Żeby wszyscy wiedzieli na co burmistrz wydaje publiczne pieniądze. Jeżeli nie odpowie 

urząd, czy pan burmistrz i pani skarbnik, to znaczy, że ukrywają przed mieszkańcami wszelkie istotne informacje 

a jeżeli ukrywają, to co tam takiego jest., jakie to są koszty.  
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 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedziała, że pytania zadawane przez radnego  

są niedoprecyzowane i taka odpowiedź została udzielona radnemu. Zwróciła się, by jasno sformułował pytania 

aby były takie, żeby można było odpowiedzieć.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że widać spór pomiędzy radnym a urzędem. Radny 

twierdzi, że nie dostaje odpowiedzi a urząd twierdzi, że przekazuje odpowiedzi. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że tak. Decyzje odmowne.   

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że jest to również odpowiedzią.  

 Radny pan Andrzej Tobolski powiedział, że to już zostało wyśmiane w Głosie Gołdapi - Pan dostał 

odpowiedź, że pan nie dostał odpowiedzi.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, by radny skierował sprawę do sądu administracyjnego 

i dawno ten spór zostałby rozstrzygnięty. Tego nie rozstrzygnie się na tej sali.   

 Radny Pan Andrzej Tobolski zwrócił się do przewodniczącego rady, że przekaże mu pytania, ponieważ 

inteligencja radnego przerasta jego oczekiwania jeśli chodzi o zadanie pytań, żeby przewodniczący pomógł 

sformułować zapytania do pana burmistrza.  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że nie chciałby z radym mieć żadnych związków. 

Odpowiedział, że radny ma wielu doradców  

 Radny Pan Andrzej Tobolski odpowiedział, że ma. Jeżeli pytanie formułuje profesor prawa administracyjnego 

i Pani burmistrz mówi, że nie rozumie tych pytań to nie wie jak je sformułować. Chce wiedzieć,  

na co są wydawane te pieniądze,  

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński powiedział, że Pani skarbnik przedstawiła konkretne zmiany 

dochodowe i wydatkowe, związane ze zmianą budżetu tegorocznego, jak i WPF. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że prawdopodobnie przewodniczący dostaje takie same dokumenty 

jak radny, jak inni radni, czyli tabele z różnymi zmianami finansowymi. Tam są różne tabele i liczby o które pyta 

i chce wiedzieć. A jeżeli przewodniczącemu jest to wygodne żeby burmistrz nie odpowiadał. Gra pan w jednej 

drużynie. 

 Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński odpowiedział, że nie rozstrzygnie danego sporu. Chciałby, aby sąd 

wypowiedział się na temat pytań radnego i odpowiedzi urzędu. Wtedy wszyscy mieliby czystą sytuację.  

Już dawno byłaby odpowiedź z sądu.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że 112 000,00 zł ma być przeznaczone na usuwanie azbestu. Zwrócił 

się do skarbnik z pytaniem, kto w gminie Gołdap zajmuje się utylizacją azbestu i czy gmina monitoruje drogę 

tego azbestu. Zapytał, czy on nie jest przypadkiem zakopywany na terenie gminy Gołdap.  

 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska odpowiedział, by radny wystosował zapytanie na piśmie  

i wydział zajmujący się tym zadaniem odpowie na piśmie.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał, w jakim dziale znajdzie wydatki na imprezy konsumpcyjno – 

alkoholowe w Turystycznej, w Łobodach. Był tam i widział whisky jak i  stosy różnego rodzaju alkoholi itd.  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, aby przejść do rzeczy. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski zapytał , gdzie skarbnik ukrywa takie zakupy alkoholowe. Hołdyński też był  

w Łobodach, Turystycznej, bo lubi za darmo się napić i się najeść.  

 Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński powiedział, aby przejść dalej, bo to jest uwłaczające  

dla godności rady miejskiej.  

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że bawią się za pieniądze publiczne podatników. 

 Zastępca burmistrza Pani Joanna Łabanowska powiedziała, by radny pokazał dowody. 

 Radny Pan Andrzej Tobolski powiedział, że widział na własne oczy alkohol w Łobodach.  

Na tym zakończono dyskusję.  

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023-2040. 

W głosowaniu jawnym jednogłośnie głosami 13 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Gołdap na lata 2023 – 2040.  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk, 

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 
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NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

 

Uchwała Nr LXXVIII/553/2023 

/w załączeniu/ 

 

Przewodniczący Pan Wojciech Hołdyński poddał pod głosowanie przyjęcie projektu uchwały w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku. 

Do projektu uchwały uwag nie zgłoszono i w głosowaniu jawnym 13 za uchwała została podjęta. 

 

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Gołdap w 2023 roku.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Wioletta Anuszkiewicz, Marian Chmielewski, Teresa Dzienis, Wojciech Hołdyński, Zdzisław Janczuk,  

Marian Mioduszewski, Janina Pietrewicz, Anna Staroszczuk-Luto, Zofia Syperek, Andrzej Tobolski,  

Monika Wałejko, Józef Wawrzyn, Marek Zajączkowski 

NIEOBECNI (2) 

Zbigniew Makarewicz, Zbigniew Mieruński 

  

Uchwała Nr LXXVIII/554/2023 

/w załączeniu/ 

Do pkt 4 

Po wyczerpaniu porządku Przewodniczący Rady Pan Wojciech Hołdyński dokonał zamknięcia LXXVIII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

 

 

                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                  Wojciech Hołdyński   

 

 

 

 

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 


